
TRIDESET LET IZHAJANJA NAŠE SKUPNOSTI

Spomin na
Vlada
Črneta

Ko v letošnjem jubilcjnem lctu
pogosteje brskamo po starih števil-
kab občinskega lista Moščanska
skupnost, ki je bil predhodnica
Naši skupnosti, se nam pogled po-
gosto ustavi ob fotografijah obča-
nov, za katcrc vemo, da jih danes ni
več med nami. Eden tistih, ki se
pogosto smeji s slik mnogih številk
teh treh desetletij izhajanja našega
občinskega časopisa, je tudi Vlado
Črne, ki je umrl 4. oktobra 1989 in
bil v družinskem krogu pokopan
v Polju.

Vlado je odraščal na Vevčah in bil
vsestranski športnik. Po končam vojni,
ko seje vmil iz partizanov, je opravljal
odgovome naloge v gospodarstvu, bil
republiški poslanec, predsednik smu-
čarske zveze Slovemje in leta 1962 bil
izvoljen za predsednika občinskega
Ijudskega odbora Moste-Polje. Pred

njim je bil 6 let predsedmk občinskega
Ijudskega odbora Moste in leto dm
Ijudskega odbora leta 1961 novonasiale
obiine Moste-Polje Ciril Fain. Takoje
bil Vlado Črne dejansko prvi iupan
komaj leto dni slare današnje občine Lj.
Moste-Polje. Leta 1963 je bil ponovno
izvoljen za predsednika, tedaj že občin-
ske skupščine, kot so po novem stalutu
preimenovali občinske Ijudske odbore.

Vlado Črne je poslal predsednik ob-
činske skupščine v času velikih razvoj-
nih potreb še vedno slabo razvitega,
revnega povojnega obdobja. Prav
v času njegovega predsednikovanja pa
so občutno zboljšali življenjske razmere

prebivalcem v primestnem območju.
Tedaj je bil na primer brez vodovod-
nega omrežja še ves vzhodni del občine
od Most navzdol. Tudi z elektrifikacijo
seje bilo treba še spoprijemati. Vseskozi
paje vztrajal, in prav to gaje izjemno
odlikovalo, da občani na svojih zborih
v krajevmh skupnostih sprožajo in raz-
pravljajo o za njih najbolj življenjskih
vprašanjih in da so njihove potrebe ter
zahleve pravzaprav občinski program
družbenega razvoja. Za lak ptramidm
način odločanja se je zavzemal ludi
kasneje in ludi še čez petnajst lel, ko je
postal predsednik občinske konference
SZDL. Med drugint pa ga je izredno
odlikoval ludi odnos do obveščanja in
občinskega časopisa. Zmeraj nam je
polagal na vest, da moramo vedno in
povsod energično vztrajati in storili vse,
da so Ijudje o stvareh prav in pravi čas
obveščem. Besedo ENERGIČNO je
od vseh najpogosteje uporabljal. Ta
nam je zazveneta že, ko smo ga videli
od daleč in žlahtno nam zazveni Se
danes, ko se nam Vlado pokaže v spo-
minu ali na straneh Moščanske in Naše
skupnosti slanh lelnikov.

Leta 1962 je imel Bogdan Štunn
z Vladom Črnetom intervju in med
drugim ga je vpraSal tudi o Moščan-
ski skupnosti. Takole mu je kot
tedanji župan odgovoril:

»Moičanska skupnost mnogo pripo-
more k obveščanju in informiranosti
občanov. V glavnem sem z lislom zado-
voljen, vendar pogrešam prispevkmi
o problematiki naših podjetij. Tu je
toliko novih in aktualnih vprašanj, ki
zanimajo tudi vse druge občane, živeče
izven samega dogajanja! Zaradi po-
membnosti lista mora Moičanska skup-
nosl uživati vso podporo prisiojnih or-
gaturv, pa tudi Ijuidskega odbora in
njegovik upravnih organov, saj lahko
seznanja občane o mnogih pomembnih
vprašanjih. Ker razpolagajo uprmmi
organi s pomembnimi podaiki in so
s problematiko na posameznih področ-
jih najbolj seznanjeni, je treba med
glasilom in našimi službami vzpastaviti
kar najboljši stik in sodelovanje, za kar
se bom tudi osebno zavzel.

Želim, da bi to glasilo posialo vse-
binsko ie bogatejie; postane naj zrcalo,
v katerem se bo odražalo vse naie
življenje. Moičanska skupnosi mora
tako po vsebinski kot po oblikovni plali
zadovoljiti slehemega občana.«

Kaj naj še dodamo temu mnenju
danes, ko nam grozi, da bo Nsk,
naslednica Moščanske skupnosti,
prva stvar, za katcro bo v občini
zmanjkalo denarja?
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